
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE den 28. august 2022
I GRUNDEJERFORENINGEN REEDTZHOLM

Tidspunkt: 14:00
Sted: Hos LE

Tilstede: Martin Almosetoft (MA, formand), Lise-Lotte Elming (LE, næstformand), Lars
Jakobsen (LJ, kasserer), Simon Hoff Kunze (SHK, sekretær)

Afbud: Lars Grupe (LG, medlem)

FASTE ORIENTERINGSSAGER

1. Foreningens økonomi

Møns Bank
Foreningskonto 264.638,14
Vejfondskonto 174.117,57

2. Nyt fra Det Grønne Udvalg
Der henvises til hjemmesiden - https://reedtzholm.dk/det-groenne-udvalg/
Der er indgivet forslag til bestyrelsen, som har videregivet forslaget til Det
Grønne Udvalg, om at høslæt foretages senere - efter d. 14. juli, af hensyn til
biodiversiteten.
Merete fra R164 har meldt sig ind i Det Grønne Udvalg.

3. Nyt fra Pumpelauget
Intet nyt.

4. Nyt fra Fællesudvalget
Der har været generalforsamling d. 20. august men grundet corona kunne
foreningens repræsentant desværre ikke deltage. Vi afventer at modtage
referat der vil blive lagt på foreningens hjemmeside.

https://reedtzholm.dk/det-groenne-udvalg/


ØVRIGE SAGER

1. Vejprojekt
Vejprojektet er afsluttet og gennemført tilfredsstillende. Budgettet er overholdt.
Tak til vejudvalget for den store indsats med at få dette arbejde gennemført.

2. Bådebrolaug
Vi er blevet kontaktet af bådebrolaugets bestyrelse der anmoder om at
grundejerforeningens bestyrelse assisterer med at få overflyttet
bådebrolaugets formue til foreningens konto i Møns Bank.

3. Drænspuling
Punktet udsættes da LG er tovholder og ikke til stede.

4. Fartdæmpning
Vi vil undersøge muligheden for at foretage fartmåling på Reedtzholmvej i en
periode for at få afklaret hvor stærkt der bliver kørt. Der er ikke tale om en
fotovogn eller lign., men udelukkende målinger.

5. Landbrugsstøtte
Dette undersøges fortsat.

6. Bankskifte
Bankskifte til Møns Bank er gennemført.

NÆSTE MØDE

D. 9. oktober kl. 14:00 hos MA


